
Rada Miejska w Iławie 
Sesja Rady Miejskiej 

Protokół nr XIII/19 
XIII Sesja w dniu 30 września 2019 r. 

 
Obrady rozpoczęto 30 września 2019 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:35 tego samego 

dnia. 
W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 
1. Edward Bojko 
2. Ryszard Foryś 
3. Stefan Hatała 
4. Ewa Jackowska 
5. Michał Kamiński 
6. Zbigniew Miecznikowski 
7. Michał Młotek 
8. Dariusz Paczkowski 
9. Anna Pogodowska 
10. Elżbieta Prasek 
11. Włodzimierz Ptasznik 
12. Feliks Rochowicz 
13. Dariusz Rozborski 
14. Aneta Rychlik 
15. Andrzej Rykaczewski 
16. Piotr Rykaczewski 
17. Tomasz Sławiński 
18. Wojciech Szymański 
19. Tomasz Woźniak 
20. Martyna Wyżlic 
21. Adam Żyliński 

Listy obecności radnych i zaproszonych gości  
stanowią załączniki 1-3 do protokołu 

 
Ad. 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum . 

Przewodniczący Rady Michał Młotek otworzył obrady XIII Sesji i przywitał zgromadzonych. 
Stwierdził, że w Sesji uczestniczy 20 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska może 
obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie minutą ciszy śmierci Kornela Morawieckiego- 
Działacza opozycji antykomunistycznej w czasach PRL, założyciela i przewodniczącego Solidarności 
Walczącej, posła i marszałka seniora Sejmu VIII kadencji. Kawalera Orderu Orła Białego. 

Minuta ciszy 
 
Ad .2. Ustalenie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Michał Młotek zapytał, czy w sprawie porządku obrad ktoś chciałby 
zabrać głos. 

Burmistrz Miasta Dawid Kopaczewski wniósł o wprowadzenie do porządku projektów uchwał 
ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta na lata 2019-2029 r. oraz zmian w budżecie 
miasta na 2019 r 

 



Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku projektu uchwały ws. zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Iławy na lata 2019- 2029.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Tomasz 
Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam Żyliński 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Rykaczewski 
 
Głosowano w sprawie wprowadzenia do porządku projektu uchwały ws. zmian w budżecie Miasta Iławy 
na 2019 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Tomasz 
Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam Żyliński 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Rykaczewski 
 
Głosowano w sprawie przyjęcia porządku z wprowadzonymi zmianami.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Tomasz 
Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam Żyliński 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Rykaczewski 
 
Przyjęto do realizacji porządek w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 
2. Ustalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XI sesji. 
4. Informacja o realizacji budżetu miasta za I półrocze 2019 roku. 



5. Podjęcie uchwały w sprawie  dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy Miejskiej 
Iława. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Żłobka w Przedszkolu Miejskim Nr 2 Integracyjnym w Iławie 
ul. Kasprowicza 3. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie   zmian w WPF miasta na lata 2019-2029 
8. Podjęcie uchwały w sprawie   zmian w budżecie miasta na 2019 r. 
9. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta. 
10. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie zgodnie zart.24 ust.3-7 z dnia 8 marca 1990 roku o 

samorządzie gminnym). 
11. Wnioski mieszkańców Iławy. 
12. Komunikaty i oświadczenia. 
13. Zamknięcie obrad XIII Sesji. 

 
Ad.3. Przyjęcie protokołu z XI sesji . 
 

Przewodniczący Rady Michał Młotek poinformował, że  w  Biuletynie Informacji Publicznej 
opublikowano oraz wyłożono do wglądu w Biurze Rady Miejskiej protokół z XI Sesji Rady Miejskiej w 
Iławie. Do chwili rozpoczęcia dzisiejszych obrad, nikt nie złożył pisemnych uwag do powyższego 
protokołu, w związku z czym, protokół uważa za przyjęty. 
 
 
Ad. 4. Informacja o realizacji budżetu miasta za I półrocze 2019 roku. 
 

Przewodniczący Rady Michał Młotek poinformował, że radni  otrzymali pisemną informację przed 
posiedzeniem Komisji; materiał był omawiany  i opiniowany na posiedzeniach komisji. Poprosił 
przewodniczących stałych komisji o odczytanie opinii. 

 
KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 

KOMISJA ROZWOJU 

GOSPODARCZEGO 

BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTUTRY 

SPORTU I 

TRURYSTYKI 
 

I N F O R M A C J E    

Informacja o realizacji budżetu za I półrocze 2019 r. Pozytywnie 
jednogłośnie  

Pozytywnie 
przy 1 głosie 

wstrzymującym 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 
 
Głosowano w sprawie przyjęcia informacji o realizacji budżetu miasta za I półrocze 2019 roku. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Aneta Rychlik, Tomasz Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, 
Martyna Wyżlic, Adam Żyliński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Dariusz Rozborski, Andrzej Rykaczewski 



NIEOBECNI (1) 
Piotr Rykaczewski 

Informacja o realizacji budżetu za I półrocze 2019  
stanowi załącznik nr 4 do protokołu 

 
 
Ad. 5. Podjęcie uchwał w sprawie dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Gminy 
Miejskiej Iława. 
 

Przewodniczący Rady Michał Młotek poinformował, że radni  otrzymali projekt przed 
posiedzeniem Komisji; materiał był omawiany  i opiniowany na posiedzeniach komisji. Poprosił 
przewodniczących stałych komisji o odczytanie opinii. 
 
 

 
KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 

KOMISJA ROZWOJU 

GOSPODARCZEGO 

BUDŻETU                

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTUTRY 

SPORTU I 

TRURYSTYKI 
 

Projekt uchwały w sprawie:    

dzierżawy nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Miejskiej Iława. 
 

Pozytywnie 
jednogłośnie  

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 
Głosowano w sprawie podjęcia uchwał w sprawie dzierżawy nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Miejskiej Iława. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Tomasz 
Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam Żyliński 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Rykaczewski 

Uchwała Nr XIII/130/19 ws. dzierżawy nieruchomości  
stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława  

stanowi załącznik nr 5 do protokołu 
 
 
Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie likwidacji Żłobka w Przedszkolu Miejskim Nr 2 Integracyjnym 
w Iławie ul. Kasprowicza 3. 
 

Przewodniczący Rady Michał Młotek poinformował, że radni  otrzymali projekt przed 
posiedzeniem Komisji; materiał był omawiany  i opiniowany na posiedzeniach komisji. Poprosił 
przewodniczących stałych komisji o odczytanie opinii. 



 

 
KOMISJA 

PROBLEMATYKI 

SPOŁECZNEJ 

KOMISJA ROZWOJU 

GOSPODARCZEGO 

BUDŻETU              

I  FINANSÓW 

KOMISJA 

OŚWIATY 

KULTUTRY 

SPORTU I 

TRURYSTYKI 
 

Projekt uchwały w sprawie:    

likwidacji Żłobka w Przedszkolu Miejskim Nr 2 
Integracyjnym w Iławie ul. Kasprowicza 3. 
 

Pozytywnie 
jednogłośnie  

Pozytywnie 
jednogłośnie  

Pozytywnie 
jednogłośnie 

 
Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie likwidacji Żłobka w Przedszkolu Miejskim Nr 2 
Integracyjnym w Iławie ul. Kasprowicza 3. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew 
Miecznikowski, Michał Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz 
Ptasznik, Feliks Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Tomasz 
Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam Żyliński 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Rykaczewski 
 

Uchwała XIII/131/19 ws. likwidacji Żłobka w Przedszkolu Miejskim Nr 2 Integracyjnym w Iławie ul. 
Kasprowicza 3 stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Iławy na lata 
2019-2029 

Przewodniczący Rady Michał Młotek poinformował, że radni  nie otrzymali projektu przed 
posiedzeniem Komisji i materiał nie był omawiany  i opiniowany na posiedzeniach komisji. Poprosił o 
przedstawienie projektu  
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Joanna Wiśniewska- Skarbnik Miasta omówiła zmiany w WPF  
Zmiany w dochodach budżetowych Miasta Iławy na lata 2019 – 2029. 
W dochodach budżetowych roku 2019 dokonuje się zmniejszenia dochodów budżetowych o łączną 
kwotę 275.341,00 zł, przy czym dochody bieżące zmniejszamy o kwotę 275.341,00 zł, natomiast 
dochody majątkowe pozostają bez zmian.   
Zmiany w wydatkach budżetowych Miasta Iławy na lata 2019 - 2029.  
W wydatkach budżetowych roku 2019 dokonuje się zmniejszenia wydatków budżetowych o łączną 
kwotę 275.341,00  zł, przy czym wydatki bieżące zmniejszamy o 275.341,00 zł, natomiast wydatki 
majątkowe pozostają bez zmian.   
 

Zmiany dotyczące przedsięwzięć ujętych w WPF w latach 2019 - 2029. 
W przedsięwzięciach na lata 2019 – 2029 nie dokonuje się zmian. 
Zmiany dotyczące wyniku budżetowego w latach 2019 - 2029. 



Po dokonanych zmianach deficyt budżetowy zostaje na tym samym poziomie i po zmianach wynosi   
3.801.919,00 zł.   
Następnie omówiła zmiany w budżecie miasta na 2019 rok 

Dział  
Rozdzia

ł 
Paragraf   Treść Zwiększenia  

Zmniejsze
nia 

1 2 3 4 5 6 
saldo -275 341,00   

DOCHODY 2019 OGÓŁEM 
obroty 0,00 275 341,00 
saldo -275 341,00   

Dochody bieżące 
obroty 0,00 275 341,00 

855 85504 2010 
MOPS - dotacja na zadania zlecone - program 
Dobry Start   

  275 341,00 

saldo 0,00   
Dochody majątkowe 

obroty 0,00 0,00 
saldo -275 341,00   

WYDATKI 2019 OGÓŁEM 
obroty 10 000,00 285 341,00 
saldo -275 341,00   

Wydatki Bieżące 
obroty 2 000,00 277 341,00 

852 85219 4140 MOPS - składka na PFRON 2 000,00   
852 85219 4300 MOPS - zakup usług pozostałych   2 000,00 
855 85504 3110 MOPS - świadczenia społeczne   192 000,00 
855 85504 4010 MOPS - wynagrodzenia osobowe   55 000,00 
855 85504 4110 MOPS- składki społeczne   15 000,00 

855 85504 4170  
MOPS - wynagrodzenia bezosobowe - umowa 
zlecenia 

  4 341,00 

855 85504 4210 MOPS - zakup materiałów i wyposażenia   5 000,00 
855 85504 4300 MOPS - zakup usług pozostałych   3 000,00 
855 85504 4700 MOPS - szkolenia   1 000,00 

saldo 0,00   
Wydatki majątkowe 

obroty 8 000,00 8 000,00 
saldo 0,00   

1. wydatki inwestycyjne 
obroty 8 000,00 8 000,00 

600 60016 6050/303 
UM- Modernizacja układu komunikacyjnego ul. 
Westerplatte 

  8 000,00 

6050/213 3 500,00   
855 85505 6050/213 

UM 

UM - Przebudowa budynku przy ul. 
Westerplatte 5 na potrzeby żłobka 4 500,00   

      Deficyt ( -), Nadwyżka ( +) 0,00 
 Dochody bieżące -275 341,00 

    Wydatki Bieżące -275 341,00 
   Wynik bieżący: deficyt (-), nadwyżka (+) 0,00 
    Dochody majątkowe 0,00 
    Wydatki majątkowe 0,00 
   Wynik majątkowy: deficyt (-), nadwyżka (+) 0,00 
   Deficyt ( -), Nadwyżka ( +) 0,00 

Zmiany w planie dochodów: 
W związku z otrzymaniem decyzji finansowej nr 274/2019 Wojewody Warmińsko Mazurskiego dokonuje 
się zmniejszenia  o kwotę 275 341,00 zł dotacji celowej na zadania zlecone w rozdziale 85504 



przeznaczone na wypłatę świadczeń dobry start jak i kosztów ich obsługi (wyprawka dla uczniów 300,00 
zł) 
Zmiany w planie wydatków: 
1. W rozdziale 85219 tworzy się nowy paragraf 4140 w związku z koniecznością zapłaty składki na 
PFRON związanej z zmniejszeniem liczby osób zatrudnionych w MOPS-ie ze stopniem 
niepełnosprawności. 
2. W związku z otrzymaniem decyzji finansowej nr 274/2019 Wojewody Warmińsko Mazurskiego 

dokonuje się zmniejszenia o kwotę 275 341,00 zł dotacji celowej na zadania zlecone w rozdziale 
85504 przeznaczone na: 

- wypłatę świadczeń dobry start (wyprawka dla uczniów 300,00 zł) w wysokości 192 000,00 zł 
- kosztów obsługi programu – 83 341,00 zł, 
3. W związku z toczącym się  postępowaniem przetargowym zadania „Przebudowa budynku przy ul. 
Westerplatte 5 na potrzeby żłobka” na dostarczenie sprzętu elektronicznego zwiększa się w rozdziale 
90095 poz. 213 o kwotę 8 000,00 zł. Środki zostały  przesunięte z zadania „Modernizacja układu 
komunikacyjnego ul.Westerplatte”.  
 

Radny Andrzej Rykaczewski zapytał, czy koniecznie zdjęcie środków musi odbywać kosztem 
układu drogowego Westerplatte.  

Skarbnik Joanna Wiśniewska odpowiedziała, że obecnie toczy się postępowanie przetargowe na 
wyłonienie wykonawcy projektu budowlanego i nie ma możliwości wydatkowania tych środków, w 
związku z tym przesunięto je na żłobek.  

Radny Ryszard Foryś zwrócił uwagę na plany wydatków, gdzie zwiększono o 1300 zł ekwiwalent 
za wstąpienie w związek małżeński poza USC. 

-Skarbnik Joanna Wiśniewska powiedziała, że to było na poprzedniej sesji- jest to opłata do 
urzędu za udzielenie ślubu poza USC- to ekwiwalent dla urzędnika w wysokości 200 zł.  
 
 
Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Iławy na lata 2019-2029.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Edward Bojko, Stefan Hatała, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew Miecznikowski, Michał 
Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz Ptasznik, Feliks 
Rochowicz, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Tomasz Sławiński, Wojciech Szymański, Tomasz 
Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam Żyliński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Ryszard Foryś, Dariusz Rozborski 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Rykaczewski 

Uchwała Nr XIII/132/19 w sprawie zmian  
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Iławy na lata 2019-2029 

 stanowi załącznik nr 7 do protokołu  
  
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok 
 

Przewodniczący Rady Michał Młotek poinformował, że radni  nie otrzymali projektu przed 



posiedzeniem Komisji i materiał nie był omawiany  i opiniowany na posiedzeniach komisji. Poprosił o 
przedstawienie projektu  
 
Głosowano w sprawie podjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Edward Bojko, Ryszard Foryś, Ewa Jackowska, Michał Kamiński, Zbigniew Miecznikowski, Michał 
Młotek, Dariusz Paczkowski, Anna Pogodowska, Elżbieta Prasek, Włodzimierz Ptasznik, Feliks 
Rochowicz, Dariusz Rozborski, Aneta Rychlik, Andrzej Rykaczewski, Tomasz Sławiński, Wojciech 
Szymański, Tomasz Woźniak, Martyna Wyżlic, Adam Żyliński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Stefan Hatała 
NIEOBECNI (1) 
Piotr Rykaczewski 
 

Uchwała Nr XIII/133/19 w sprawie zmian  
w budżecie Miasta Iławy na 2019 rok stanowi załącznik nr 8 do protokołu 

 
 
Ad. 9. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Miasta. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
Radna  Ewa Jackowska zapytała o spotkanie z Prezesem ITBS w Siemianach ws. stanu domków 

letniskowych urzędu.  
Burmistrz Miasta Dawid Kopaczewski powiedział, że urząd posiada 5 takich domków- z jednego 

korzystają pracownicy ITBS, o sezonie pracownicy MOPS. Domki nie są wynajmowane na zewnątrz. 
Domki potrzebują remontu, ITBS nie jest zainteresowany korzystaniem z domku. Robione są tam 
bieżące remonty, należy się zastanowić, czy nie wyremontować ich kompleksowo. 

Radna  Ewa Jackowska zapytała o cel spotkania z Anną Szymczak  Prezes IPB 
Burmistrz Miasta Dawid Kopaczewski powiedział, że tematem spotkania była bieżąca 

współpraca urzędu z firmą IPB oraz kupno i sprzedaż działek.  
Radna  Elżbieta Prasek powiedziała, że mieszkańcy uważają, że część cmentarza jest zrobiona 

część nie. Jeśli prośba, aby sektor M gdzie jest skarpa, która osiada i zaczynają się krzywić i pękać 
pomniki - aby to zabezpieczyć. Poprosiła o kolumbarium na Piaskowej.  

Burmistrz Miasta Dawid Kopaczewski powiedział, że wyznaczono ciąg komunikacyjny, który 
zostanie wpisany do budżetu, właśnie ten obok skarpy, aby szkody na grobach się nie pogłębiały. Jest 
rozważane wpisanie do przyszłorocznego budżetu  kolumbarium na Piaskowej. Jest tam wyznaczony 
ciąg pod takie miejsce.  

Radny Ryszard Foryś zapytał o spotkanie z prezesem GS w kontekście umowy na prowadzenie 
targowiska. 

Burmistrz Miasta Dawid Kopaczewski powiedział, ze GS wypowiedział umowę na prowadzenie 
targowiska i miasto szuka rozwiązania które zabezpieczy osoby które tam nadal działają. W środę jest 
spotkanie z osobą zainteresowaną tym tematem. 

Radny Dariusz Rozborski zapytał o spotkanie z Przewodniczącą ZNP Iwoną Gawińską. 
Burmistrz Miasta Dawid Kopaczewski wyjaśnił, że spotkanie dotyczyło bieżących spraw 

nauczycielskich oraz naliczeń pensji nauczycieli za czas strajku.   



 
 
 
Ad. 10. Interpelacje i zapytania radnych (na piśmie zgodnie zart.24 ust.3-7 z dnia 8 marca 1990 
roku o samorządzie gminnym). 
 

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że w okresie od ostatniej sesji wpłynęła                      

1  interpelacja radego Ryszarda Forysia ws. oznakowania poziomego ulic miasta. Treść interpelacji                          

i zapytań wraz z udzielonymi odpowiedziami zamieszczona jest w Biuletynie Informacji Publicznej i na 

stronie internetowej miasta. 

 
Ad.11. Wnioski mieszkańców Iławy. 

Przewodniczący Rady Michał Młotek powiedział, że wpłynął jeden wniosek który ze względu na 
tematykę, został przekierowny do Komisji Oświaty Kultury Sportu i Turystyki – dotyczy przyszłorocznego 
nocnego biegu IPB.   
 
Ad.12. Komunikaty i oświadczenia. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

Radny Tomasz Woźniak poprosił o zaangażowanie w organizację okrągłego stołu 
realizowanego w ramach projektu MRM . Będą się odbywać dwa razy w roku- prosi o zaangażowanie i 
pomoc.  

Burmistrz Miasta Dawid Kopaszewski podziękował ICSTiR za organizację półmaratonu  oraz 
Dyrektor Biblioteki oraz ICK za organizację życia kulturalnego, za organizację festiwalu Soundlake- był 
drugą najlepiej sprzedaną impreza w ostatnich 3 latach  w iławskim amfiteatrze. Podziękował również 
za pomoc radnemu Tomaszowi Woźniakowi.  
 
 
Ad. 13. Zamknięcie obrad XIII Sesji. 
 
Przewodniczący Rady Michał Młotek po wyczerpaniu porządku obrad o godz.14.35 zamknął XIII Sesję  
 
  
Przewodniczący 
Rada Miejska w Iławie 
 
Michał Młotek 
  
 
Przygotował(a): Inspektor Danuta Drozdowska 
________________________________________ 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


